



Invitation to the Annual Ordinary General Assembly Meeting of the Company's Shareholders	دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية لمساهمي الشركة
<p>The Board of Directors of Bahrain Family Leisure Company B.S.C., CR 32196-1, cordially invites the shareholders to attend the Annual Ordinary General Assembly Meeting (AGM) to be held on Monday, 30 March 2026 at 1.00 PM at the Gulf Hotel (Awal-2), Kingdom of Bahrain. If the quorum for the meeting is not met, the second meeting will be held on Monday, 06 April 2026, at the same venue and time. If the quorum is still not met, a third meeting will be held on Monday, 13 April 2026 at the same time and venue.</p>	<p>يتشرف مجلس إدارة شركة البحرين للترفيه العائلي ش.م.ب.، سجل تجاري 1-32196 بدعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية والمقرر عقدهما يوم الاثنين الموافق 30 مارس 2026 في تمام الساعة 01:00 مساءً بفندق الخليج (قاعة أول-2)، مملكة البحرين. وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني من اجتماع، سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الاثنين الموافق 6 أبريل 2026 في نفس المكان والزمان. وإذا لم يكتمل النصاب القانوني مرة أخرى، فسيعقد الاجتماع الثالث الاثنين الموافق 13 أبريل 2026 في نفس التوقيت والمكان.</p>
<p>The agenda below will be discussed to take appropriate decisions:</p>	<p>وسيتيم خلال الاجتماع مناقشة جدول الأعمال التالي لاتخاذ القرارات المناسبة:</p>
<p>1. To read out and approve the attached previous Ordinary General Meeting (OGM) minutes held on 14 October 2025.</p>	<p>1. قراءة محضر اجتماع الجمعية العامة العادية السابق المنعقد بتاريخ 14 أكتوبر 2025 والمصادقة عليه.</p>
<p>2. To discuss the Board of Directors' report about the Company's business for the year ended 31 December 2025 and approve the same.</p>	<p>2. مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.</p>
<p>3. To listen to the External Auditor's report on the Company's financial position for the financial year ending 31 December 2025.</p>	<p>3. الاستماع إلى تقرير المدقق الخارجي عن الوضع المالي للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>
<p>4. To discuss the Company's financials for the year ended 31 December 2025.</p>	<p>4. مناقشة البيانات المالية الموحدة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>
<p>5. To discuss and approve the corporate governance report for 2025 and compliance with the requirements of the Central Bank of Bahrain and the Ministry of Industry and Commerce.</p>	<p>5. مناقشة تقرير الحوكمة للعام 2025 والامتثال لمتطلبات مصرف البحرين المركزي ووزارة الصناعة والتجارة والمصادقة عليها.</p>
<p>6. To notify of the transactions carried out during the financial year ended 31 December 2025 with any of the related parties as described in note 26 of the financial statements in line with Article 189 of the Commercial Companies Law.</p>	<p>6. التبليغ عن العمليات التي جرت خلال السنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2025 مع أي من الأطراف ذات العلاقة كما هو موضح في الإيضاح رقم 26 من البيانات المالية، وذلك وفقاً للمادة 189 من قانون الشركات التجارية.</p>
<p>7. To discharge the members of the Board of Directors from their liabilities for the financial year ending 31 December 2025.</p>	<p>7. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن مسؤولياتهم للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>
<p>8. To reappoint the external auditors for the year ending 31 December 2026 and authorize the Board of Directors to determine their fees.</p>	<p>8. إعادة تعيين المدققين الخارجيين للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026 وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.</p>



9. Any other matters that may arise as per Article 207 of the Commercial Companies' Law.

9. ما يستجد من أعمال طبقاً للمادة 207 من قانون الشركات التجارية.

AbdulLatif Khalid Al Aujan
Chairman of the Board

عبد اللطيف خالد العوجان
رئيس مجلس الادارة

Important Notes to Shareholders:	ملاحظات هامة للمساهمين:
<ul style="list-style-type: none">You can obtain a copy of the financial report for the year ended 31 December 2025 on the Bahrain Bourse website.	<ul style="list-style-type: none">يمكنكم الحصول على نسخة من التقرير المالي للسنة المنتهية 31 ديسمبر 2025 على موقع بورصة البحرين.
<ul style="list-style-type: none">You can obtain a copy of the proxy card on the Group's website (www.bflc.com.bh).	<ul style="list-style-type: none">يمكنكم الحصول على نسخة من بطاقة التوكيل على موقع المجموعة (www.bflc.com.bh).
<ul style="list-style-type: none">Any shareholder whose name is registered in the company's shareholders' register as of the meeting date has the right to attend the meeting in person or appoint a proxy in writing to attend and vote on their behalf, provided that the proxy is not the Chairman of the Board, a Board member or an employee of the Company.	<ul style="list-style-type: none">يحق لأي مساهم مسجل اسمه في سجل المساهمين للشركة بتاريخ عقد الاجتماع الحضور شخصياً أو أن يوكل خطياً عنه أي شخص لحضور الاجتماع والتصويت نيابة عنه مع الأخذ بعين الاعتبار أن يكون هذا الوكيل من غير رئيس مجلس الإدارة وأعضاء مجلس الإدارة أو موظفي الشركة.
<ul style="list-style-type: none">The proxy shall be in accordance with the provisions of Article (203) of the Commercial Companies Law, which states: "Every shareholder, regardless of the number of shares they hold, has the right to attend the General Assembly and shall have a number of votes equal to the number of shares they own. Any condition or resolution that contradicts this shall be considered null and void. A shareholder may appoint another person, whether a shareholder or not, to attend on their behalf, provided that the proxy is neither the Chairman, a member of the Board of Directors, nor an employee of the company. However, this does not affect the right to appoint first-degree relatives as proxies, provided that the proxy is granted through a special written authorization prepared by the company for this purpose. Minors and persons lacking legal capacity shall be represented by their legal guardians. The company must prepare special cards indicating the number of shares owned by the shareholder and the	<ul style="list-style-type: none">يكون التوكيل وفقاً لأحكام المادة (203) من قانون الشركات التجارية، والتي تنص على ما يلي: "لكل مساهم - أياً كان عدد أسهمه - حق حضور الجمعية العامة، ويكون له عدد من الأصوات يساوي عدد أسهمه، ويقع باطلاً كل شرط أو قرار يخالف ذلك. ويجوز للمساهم أن يوكل غيره من المساهمين أو من غيرهم في الحضور نيابة عنه، على أن يكون الوكيل من غير رئيس وأعضاء مجلس الإدارة وموظفي الشركة، ولا يحل ذلك بحق التوكيل للأقارب من الدرجة الأولى، وذلك بمقتضى توكيل خاص وثابت بالكتابة تعده الشركة لهذا الغرض. ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها في الحضور النائبون عنهم قانونياً، وعلى الشركة أن تعد بطاقات خاصة بعدد الأسهم التي يملكها المساهم والأسهم التي يحضر فيها نيابة عن مساهمين آخرين، ويجب إجراء التوكيلات وإبراز صفة النيابة لدى الشركة قبل اجتماع الجمعية العامة بأربع وعشرين ساعة على الأقل، ولا يجوز لأي عضو أن يشارك في التصويت عن نفسه أو عملاً يمثله في المسائل التي تتعلق بمنفعة خاصة مباشرة له أو بخلاف قائم بينه وبين الشركة.



<p><i>shares they represent on behalf of other shareholders. Proxy authorizations and proof of representation must be submitted to the company at least 24 hours before the General Assembly meeting. No member may participate in voting for themselves or on behalf of another in matters where they have a direct personal interest or in cases of an existing dispute between them and the company."</i></p>	
<ul style="list-style-type: none">• In the case the shareholder is a company, the proxy attending the meeting must present an authorization letter from the shareholder granting them the authority to act as a proxy of that shareholder. Such authorization must be in writing, issued by the authorized signatory of the company, stamped with the company's seal, and submitted before the deadline for depositing the proxy.	<ul style="list-style-type: none">• في حال إذا كان المساهم شركة، يجب على الوكيل الذي يحضر الاجتماع تقديم خطاب تفويض من المساهم يخوله بأنه الموكل لذلك المساهم، ويجب أن يكون التفويض خطياً وصادراً عن الشخص المفوض بالشركة ومختوماً بختم الشركة وأن يقدم قبل انتهاء الموعد المحدد لإيداع التوكيل.
<ul style="list-style-type: none">• The proxy form must be deposited at least 24 hours prior to the date of the meeting at Zamil Tower, Office No. 74, 7th Floor, PO Box 514, Manama - Kingdom of Bahrain – Tel: 17215080 – Fax 17212055 or e-mail: muralikrishnan.k@kfintech.com and/or hani.alshaikh@kfintech.com with confirmation of receipt before the deadline. Proxies submitted after the deadline will not be valid for the meeting.	<ul style="list-style-type: none">• يجب إيداع التوكيل قبل موعد الاجتماع بمدة لا تقل عن 24 ساعة في مرفأ البحرين المالي، البحرين للمقاصة، البوابة رقم 4، ص.ب 3203، المنامة – مملكة البحرين، هاتف: 17215080 ، فاكس: 17212055، أو عبر البريد الإلكتروني: muralikrishnan.k@kfintech.com و/أو hani.alshaikh@kfintech.com، مع التأكد من استلامه قبل انتهاء المهلة المحددة. لن تكون التوكيلات المقدمة بعد انتهاء المهلة المحددة صالحة لحضور الاجتماع.
<ul style="list-style-type: none">• For inquiries, please contact the Public Relations and Investor Relations Department at 17215050.	<ul style="list-style-type: none">• للاستفسار يرجى الاتصال بقسم العلاقات العامة وعلاقات المستثمرين على الرقم 17215050